

Safety Precautions 安全注意事項

احتياطات الامان

Be sure to read and follow these safety directions
請務必詳細閱讀及遵守安全指導
تأكد من قراءة احتياطات الامان

Be sure to observe the following safety precautions in order to avoid possible injury to yourself or others and damage to your belongings.
請務必嚴格遵守以下說明之注意事項以防止對使用者或其他人造成傷害或財物損失。
تأكد من المحافظة على احتياطات الامان التالية من أجل تجنب حصول جرائم الادمان او الاشخاص الآخرين وكذا صحون ممتلكاتك.

The following symbols indicate the degree of possible danger if the relevant precautions are ignored.
下列標記代表因不小心或錯誤使用有關欄目的內容而致不同程度的危險或損失。

WARNING This term warns you that death or serious injury may result from incorrect operation of the product.
此項目警告您錯誤操作此產品可能會導致死亡或嚴重受傷。

CAUTION This term cautions you that injury or physical damage to property may result by incorrect operation of the product.
此項目警告您錯誤操作此產品可能會導致受傷或對財物造成物理性損壞。

Prohibited This reference indicates that the action is prohibited.
禁用

Precautions are classified using the following symbols.
應遵守的事項有以下分類並由下列圖示來區分及說明。

احتياطات الامان مصنفة بالمواد التالية

Symbol with white background denotes a PROHIBITED action.
白色背景的標記表示有關行為為被禁止。

Symbol with black background denotes an OBLIGATORY action.
黑色背景的標記表示有關行為為強制性的。

WARNING This symbol denotes action that are compulsory.
此標記表示有關行為是強制性的。

Do not damage power cord or main plug.
勿損壞電線或插頭。

Do not take apart
勿拆卸

Contact the dealer for repairing this product.
若本品故障時請找經銷商修理。

Do not plug line cord into outlet until fan has been completely assembled.
除非風扇完全裝配完成，否則不要將電源線插入電源出口。

Do not connect this unit to power supply other than designated country rated voltage.
不要連接本機至非指定國家的額定電壓的電力供應。

Do not contact with water.
不可讓風扇沾水。

Avoid water
禁止沾水

Do not touch the main plug if your hands are wet.
手濕時切勿接觸電源插頭。

Follow strictly to all the instructions given in this manual for installation.
安裝時請嚴格地遵守本手冊內所給的所有指示。

Do not connect main plug to power supply until fan has been completely assembled.
除非風扇完全裝配完成，否則不要將電源線插入電源出口。

Do not connect this unit to power supply other than designated country rated voltage.
不要連接本機至非指定國家的額定電壓的電力供應。

Do not contact with water.
不可讓風扇沾水。

Avoid water
禁止沾水

Do not touch the main plug if your hands are wet.
手濕時切勿接觸電源插頭。

Follow strictly to all the instructions given in this manual for installation.
安裝時請嚴格地遵守本手冊內所給的所有指示。

Do not connect main plug to power supply until fan has been completely assembled.
除非風扇完全裝配完成，否則不要將電源線插入電源出口。

Do not connect this unit to power supply other than designated country rated voltage.
不要連接本機至非指定國家的額定電壓的電力供應。

Do not contact with water.
不可讓風扇沾水。

Avoid water
禁止沾水

Do not touch the main plug if your hands are wet.
手濕時切勿接觸電源插頭。

Follow strictly to all the instructions given in this manual for installation.
安裝時請嚴格地遵守本手冊內所給的所有指示。

Do not connect main plug to power supply until fan has been completely assembled.
除非風扇完全裝配完成，否則不要將電源線插入電源出口。

Do not connect this unit to power supply other than designated country rated voltage.
不要連接本機至非指定國家的額定電壓的電力供應。

Do not contact with water.
不可讓風扇沾水。

Avoid water
禁止沾水

Do not touch the main plug if your hands are wet.
手濕時切勿接觸電源插頭。

Follow strictly to all the instructions given in this manual for installation.
安裝時請嚴格地遵守本手冊內所給的所有指示。

Do not connect main plug to power supply until fan has been completely assembled.
除非風扇完全裝配完成，否則不要將電源線插入電源出口。

Do not connect this unit to power supply other than designated country rated voltage.
不要連接本機至非指定國家的額定電壓的電力供應。

Do not contact with water.
不可讓風扇沾水。

Avoid water
禁止沾水

Do not touch the main plug if your hands are wet.
手濕時切勿接觸電源插頭。

Follow strictly to all the instructions given in this manual for installation.
安裝時請嚴格地遵守本手冊內所給的所有指示。

Do not connect main plug to power supply until fan has been completely assembled.
除非風扇完全裝配完成，否則不要將電源線插入電源出口。

Do not connect this unit to power supply other than designated country rated voltage.
不要連接本機至非指定國家的額定電壓的電力供應。

Do not contact with water.
不可讓風扇沾水。

Avoid water
禁止沾水

Do not touch the main plug if your hands are wet.
手濕時切勿接觸電源插頭。

Follow strictly to all the instructions given in this manual for installation.
安裝時請嚴格地遵守本手冊內所給的所有指示。

Do not connect main plug to power supply until fan has been completely assembled.
除非風扇完全裝配完成，否則不要將電源線插入電源出口。

Do not connect this unit to power supply other than designated country rated voltage.
不要連接本機至非指定國家的額定電壓的電力供應。

Do not contact with water.
不可讓風扇沾水。

Avoid water
禁止沾水

Do not touch the main plug if your hands are wet.
手濕時切勿接觸電源插頭。

Follow strictly to all the instructions given in this manual for installation.
安裝時請嚴格地遵守本手冊內所給的所有指示。

Do not connect main plug to power supply until fan has been completely assembled.
除非風扇完全裝配完成，否則不要將電源線插入電源出口。

Do not connect this unit to power supply other than designated country rated voltage.
不要連接本機至非指定國家的額定電壓的電力供應。

Do not contact with water.
不可讓風扇沾水。

Avoid water
禁止沾水

Do not touch the main plug if your hands are wet.
手濕時切勿接觸電源插頭。

Follow strictly to all the instructions given in this manual for installation.
安裝時請嚴格地遵守本手冊內所給的所有指示。

Do not connect main plug to power supply until fan has been completely assembled.
除非風扇完全裝配完成，否則不要將電源線插入電源出口。

Do not connect this unit to power supply other than designated country rated voltage.
不要連接本機至非指定國家的額定電壓的電力供應。

Do not contact with water.
不可讓風扇沾水。

Avoid water
禁止沾水

Do not touch the main plug if your hands are wet.
手濕時切勿接觸電源插頭。

Follow strictly to all the instructions given in this manual for installation.
安裝時請嚴格地遵守本手冊內所給的所有指示。

Do not connect main plug to power supply until fan has been completely assembled.
除非風扇完全裝配完成，否則不要將電源線插入電源出口。

Do not connect this unit to power supply other than designated country rated voltage.
不要連接本機至非指定國家的額定電壓的電力供應。

Do not contact with water.
不可讓風扇沾水。

Avoid water
禁止沾水

Do not touch the main plug if your hands are wet.
手濕時切勿接觸電源插頭。

Follow strictly to all the instructions given in this manual for installation.
安裝時請嚴格地遵守本手冊內所給的所有指示。

Do not connect main plug to power supply until fan has been completely assembled.
除非風扇完全裝配完成，否則不要將電源線插入電源出口。

Do not connect this unit to power supply other than designated country rated voltage.
不要連接本機至非指定國家的額定電壓的電力供應。

Do not contact with water.
不可讓風扇沾水。

Avoid water
禁止沾水

Do not touch the main plug if your hands are wet.
手濕時切勿接觸電源插頭。

Follow strictly to all the instructions given in this manual for installation.
安裝時請嚴格地遵守本手冊內所給的所有指示。

Do not connect main plug to power supply until fan has been completely assembled.
除非風扇完全裝配完成，否則不要將電源線插入電源出口。

Do not connect this unit to power supply other than designated country rated voltage.
不要連接本機至非指定國家的額定電壓的電力供應。

Do not contact with water.
不可讓風扇沾水。

Avoid water
禁止沾水

Do not touch the main plug if your hands are wet.
手濕時切勿接觸電源插頭。

Follow strictly to all the instructions given in this manual for installation.
安裝時請嚴格地遵守本手冊內所給的所有指示。

Do not connect main plug to power supply until fan has been completely assembled.
除非風扇完全裝配完成，否則不要將電源線插入電源出口。

Do not connect this unit to power supply other than designated country rated voltage.
不要連接本機至非指定國家的額定電壓的電力供應。

Do not contact with water.
不可讓風扇沾水。

Avoid water
禁止沾水

Do not touch the main plug if your hands are wet.
手濕時切勿接觸電源插頭。

Follow strictly to all the instructions given in this manual for installation.
安裝時請嚴格地遵守本手冊內所給的所有指示。

Do not connect main plug to power supply until fan has been completely assembled.
除非風扇完全裝配完成，否則不要將電源線插入電源出口。

Do not connect this unit to power supply other than designated country rated voltage.
不要連接本機至非指定國家的額定電壓的電力供應。

Do not contact with water.
不可讓風扇沾水。

Avoid water
禁止沾水

Do not touch the main plug if your hands are wet.
手濕時切勿接觸電源插頭。

Follow strictly to all the instructions given in this manual for installation.
安裝時請嚴格地遵守本手冊內所給的所有指示。

Do not connect main plug to power supply until fan has been completely assembled.
除非風扇完全裝配完成，否則不要將電源線插入電源出口。

Do not connect this unit to power supply other than designated country rated voltage.
不要連接本機至非指定國家的額定電壓的電力供應。

Do not contact with water.
不可讓風扇沾水。

Avoid water
禁止沾水

Do not touch the main plug if your hands are wet.
手濕時切勿接觸電源插頭。

Follow strictly to all the instructions given in this manual for installation.
安裝時請嚴格地遵守本手冊內所給的所有指示。

Do not connect main plug to power supply until fan has been completely assembled.
除非風扇完全裝配完成，否則不要將電源線插入電源出口。

Do not connect this unit to power supply other than designated country rated voltage.
不要連接本機至非指定國家的額定電壓的電力供應。

Do not contact with water.
不可讓風扇沾水。

Avoid water
禁止沾水

Do not touch the main plug if your hands are wet.
手濕時切勿接觸電源插頭。

Follow strictly to all the instructions given in this manual for installation.
安裝時請嚴格地遵守本手冊內所給的所有指示。

Do not connect main plug to power supply until fan has been completely assembled.
除非風扇完全裝配完成，否則不要將電源線插入電源出口。

Do not connect this unit to power supply other than designated country rated voltage.
不要連接本機至非指定國家的額定電壓的電力供應。

Do not contact with water.
不可讓風扇沾水。

Avoid water
禁止沾水

Do not touch the main plug if your hands are wet.
手濕時切勿接觸電源插頭。

Follow strictly to all the instructions given in this manual for installation.
安裝時請嚴格地遵守本手冊內所給的所有指示。

Do not connect main plug to power supply until fan has been completely assembled.
除非風扇完全裝配完成，否則不要將電源線插入電源出口。

Do not connect this unit to power supply other than designated country rated voltage.
不要連接本機至非指定國家的額定電壓的電力供應。

Do not contact with water.
不可讓風扇沾水。